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Mødetitel:  Skolebestyrelsesmøde 
Dato:  28.04.2025 Tidspunkt:  17.00-19.30 

 
Sted:  Personalerummet 

Møde indkaldt 
af: 

Signe Broe 

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde  

Afbud: Ken Alstrup 

Arrangør  

Referent: Kristina B. Jensen 

Tidtager:  

Deltagere: Tina Q. Skotte, Dorthe Rousing, Nete Zarp, Claus Holm, Henrik Olsen og Malene K. 
Dilling 

Elevråd: Sofie Holm 
Medarbejderrepræsentanter: Søren R. Johansen (SJ), Line Smidt (LA) 
Ledelse: Kristina B. Jensen (KB), Signe Broe (SB) 

 

1. Emne:  Byggeprojektet (15 min) 

Orientering/drøftelser Seneste nyt… 

Orienteringspunkter:  

 Der er ikke mulighed for at lægge gummilag på den nye legeplads, da kloarken 
leder direkte ud i Isefjorden. Sorteringsmulighed er afsøgt, men de kan ikke 
sortere giften fra.  
Det kunne heller ikke lade sig gøre at blive koblet på Havnsøs kloak.  
Det er også afsøgt at lave eget rensningsanlæg, men det ville koste på skolens 
eget budget hvert femte år, når sandet skal skiftes. Vurderes meget 

omkostningstungt.  
 
Maxplay er kommet med et forslag om grøn maling, men det kræver ny 
godkendelse.  
 
Forslag: Da der er et lille overskud på 200t og såfremt det stadig er der til 

september, så er det op til bestyrelsen, om de vil have maling på 
fodboldbanen. 
 
Der bliver indvielse af legeplads/renoveringen fredag d. 20/6 kl. 8.30 
Borgmesteren med flere kommer.  
Officielt program tilgår.  
Signe (inviterer Sofie) og Tina holder taler (vinkler koordineres).  

Signe og Søren arbejder på lidt musik også.  
 
 

 

2. Emne:  Nyt fra elevrådet – (10 min) 

Orientering og 
drøftelser  

Sofie orienterer: 
 

Ønsker:  
- Halvtag til knallerter/cykler (EUC – Kristina undersøger) 

- Eleverne ønsker at spise i timerne (udskolingen - tager vi på 
afdelingsmødet) 

- Smileyudsagn (ingen respons – andet end det skal være positivt) 
 
Opsamling på Trivselsdagen 

- Der skal snart være møde, hvor ledelsen gennemgår Uniqas forslag ud fra 
elevernes ønsker.  

Elever har deltaget i Fælleselevrådsmøde med yngre elever som føl.  
 

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 
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3. Emne:  Mobilpolitikken - (15 min) bilag på link 

Beslutning Må eleverne få udleveret deres mobil i 12-pausen (ønske fra elevrådet)? Bilag: 
Princip vedrørende anvendelse af mobiltelefoner på Firhøjskolen | Firhøjskolen 

Konklusion(er):  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Mobilpolitikken blev senest rev. I juni 2024.  
 
Det skulle være for eleverne i 8. & 9. klasse.  
Så de kan bruge dem i Brugsen eller til at danse.  
 

Det er skolebestyrelsens indstilling, at når eleverne 
fortsat ikke afleverer telefonerne om morgenen, så skal 
der ikke være konflikt to gange om dagen.  

 
Vi vil gerne have, at eleverne skal være social sammen 
på en anden måde. Der er åbent hal og der kommer nye 

grupperum.  
 
Tilbuddene skal være både til introverte og ekstroverte 
børn.  
 
Skolen skal være fri for mobiler.  
 

Emnet kan tages op til forældremøderne til august for at 
søge forældreopbakning til mobilfri-skole.  
 
 

  

   

   

 

4. Emne:  Lokalforeningen – (15 min) 

Orientering og 
drøftelser 

Hvad, hvorfor, hvordan forholder vi os til denne? 

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Tina læser skrivelse fra Bo (formand fra Høng skole)    

Der er to spor: Der er oprettet en ”tråd”, hvor 

skolebestyrelsesmedlemmer kan erfaringsudveksle.  
 
Samtidig er der i samarbejde med Skole&forældre og 
BLU, ved at blive stiftet en lokalforening for 
skolebestyrelserne i Kalundborg kommune. 
 
Firhøjskolen er pt ikke medlem af Skole og forældre.  

 
Overvejelser: 

Sætter bestyrelsen sig udenfor, hvis ikke vi deltager? 
Er der dobbelt så mange møder? Høringssvar? Mv.  
Er der forskellige interesser ved så mange forskellige 
skoler? 

Evt. kan et medlem deltage på skift uden stemmeret.  
Er der større opbakning fra forslag fra en lokalforening? 
Er der tid til at deltage udover den tid, der bruges på 
skolebestyrelsen? 
 
Skolebestyrelsen på Firhøjskolen starter med at stå 
udenfor et år og så genovervejer derefter sagen igen.  

  

https://firhoejskolen.aula.dk/princip-vedroerende-anvendelse-af-mobiltelefoner-paa-firhoejskolen-0
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Dorthe og Tina svarer Bo (formand for skolebestyrelsen 

– Høng og tovholder for den nye lokalforening).  

  

 

 

 

5. Emne:  Skolefest (5 min)  

Drøftelser Evaluering 

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Over 50 tilmeldte. Der var gult og glimmer tema.    

Der var 7. klasses drenge, der hjalp inde og stod for 
underholdning med limbo og stopdans.  

  

Det varede 2,5 time. De store sad i biografrummet og 
hyggede sig.  

Mange sponsorater, der gik til mad, drikkelse og pynt.  
 
Der blev et lille overskud. Skolebestyrelsen foreslår, at 
pengene går til en ny fest. Skal være en 
tilbagevendende fest. 
 
Obs, mobilepaynummeret skal stå på indbydelsen.  

 
Ros til drengene! 

  

 

6. Emne:  Skal-opgaver fra Folkeskolelovens § 44 (10 min) - bilag 

Beslutning Lektiepolitikken tilbage fra elevråd.  
 

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Godkendt af elevrådet.    

   

   

 

7. Emne:  Udbredelse af det gode budskab omkring renoveringen og nye elever (20 
min) 

Drøftelser Hvad kan vi gøre som bestyrelse for at udbrede det gode budskab og tiltrække 
flere elever. 

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Der er faldende børnetal i de kommende år.    

Når skolen er færdigrenoveret, skal der laves nye 
videoer.  

  

Det er de korte opslag, to-lærer ordninger, kortere 

skoledage og nyrenoveringen, der fænger! 

  

Opdatering af hjemmesiden! Kobles sammen med 
facebook.  

Ledelse  

Brug penge på en ordentlig fotograf   

Fem budskaber   

Opslag fra elever (obs. tilladelse fra forældre)   

Hvordan får vi folk til at fortælle de gode historier?   

Nuværende materiale vs opdateret   

 
Der nedsættes et udvalg: Tina, Claus & Signe deltager. 
Møde torsdag d. 1/5-25 kl. 7.45.  

  

 

8. Emne:  Kvalitetssamtale d. 19/3 16.00-18.00 - (15 min) 
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Tilbagemelding 

og drøftelser 

Tilbagemelding. 

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Det gik fint. Michael Graversen har givet respons til 
skolelederne:  

Hvad er udbyttet og kvaliteten ved disse samtaler? 
Det er ikke nok at mødes og høre guldhistorierne. 
Mødernes form og indhold har ikke været ens.  
Der kommer også noget på skrift. 

  

   

    

   

 

9. Emne:  Smiley ordning (10 min)  

Drøftelser og 

beslutning 

Tilbage fra elevrådet. Næste skridt 

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Sofie tager den med tilbage i elevrådet :-)   

   

   

   

 

Emne:  Meddelelser (5 min) 

Kort orientering - Bo Pedersen – vicervikar, ansættelsesudvalg 

Der er d.d. ansat en ny pædagog til start pr. 1/6.    

Tina sidder med i ansættelsesudvalget af ny vicer – der 
må gerne være en mere med.  

  

   

   

   

 

10. Emne:  Punkter til næste møder: 

 

Punkter:  
 
 

 

 

 


